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J.nr. 2024 - 4989  

Den 18. september 2024 

 

Folketingets Sundhedsudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 669 (Alm. del), som Folketingets Sundhedsudvalg har stillet 

til ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri den 21. august 2024. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Louise Brown (LA). 

Spørgsmål nr. 669 (Alm. del) fra Folketingets Sundhedsudvalg 

”Vil ministeren oplyse, i hvor mange år der har været solgt energidrikke i Danmark og i Europa?” 

Svar 

Til brug for besvarelsen af spørgsmålet har jeg indhentet en udtalelse fra Fødevarestyrelsen, der har 

oplyst følgende: 

 

”Fødevarestyrelsen har ikke kendskab til i hvor mange år, der har været markedsført energidrikke i Eu-

ropa. Det har siden 2009 været tilladt at markedsføre energidrikke med et koffeinindhold på 32 mg pr. 

100 ml i Danmark.”  
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Offentligt
SUU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 669
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